
 

 

 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

восьмого скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

засідання постійної комісії обласної ради 

з питань аграрної політики та земельних відносин 

 

22.12.2020  м. Полтава № 1 

 

Головуючий: Гришко Іван Іванович − голова постійної комісії. 

 

Присутні члени постійної комісії: Дядик Олег Олегович, Капленко Валерій 

Ілліч, Мотрич Юрій Миколайович, Несен Валентин Володимирович, Руденко 

Олександр Іванович, Сук Наталія Олександрівна, Сушко Сергій Федорович. 

 

Відсутній член постійної комісії Тимоха Юрій Олександрович. 

 

Взяли участь: 

 

Лемешко  

Олександр Миколайович 

перший заступник голови обласної ради 

 

Греков  

Євген Анатолійович 

 

заступник голови обласної державної 

адміністрації 

 

Паутова 

Тетяна Олександрівна 

 

заступник керівника апарату − керуючий 

справами виконавчого апарату обласної 

ради 

 

Запрошені: 

 

 

Козій  

Віталій Вікторович 

 

 

начальник відділу з питань земельних 

відносин та надрокористування виконавчого 

апарату обласної ради 

 

Рогожинський  

Юрій Олександрович 

начальник відділу Полтавського обласного 

управління лісового та мисливського 

господарства 

 

Фролов  

Сергій Олександрович 

 

директор Департаменту агропромислового 

розвитку облдержадміністрації 
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Порядок денний: 

 

1. Про обрання першого заступника та заступника голови постійної 

комісії обласної ради з питань аграрної політики та земельних відносин. 

2. Про обрання секретаря постійної комісії обласної ради з питань 

аграрної політики та земельних відносин. 

3. Про прийняття земельної ділянки до земель спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ і міст Полтавської області та передачу її в 

постійне користування комунальному підприємству «Кременчуцький обласний 

клінічний шпиталь для ветеранів війни» Полтавської обласної ради. 

4. Про внесення змін до рішення другого пленарного засідання двадцять 

шостої сесії Полтавської обласної ради сьомого скликання від 25 липня 

2019 року № 1135 «Про надання в оренду ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 

ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА ДРУКАРНЯ» земельної 

ділянки, яка перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ і 

міст Полтавської області». 

5. Про звернення Громадської ради при Державному агентстві лісових 

ресурсів України стосовно проекту Державної стратегії управління лісами до 

2035 року. 

6. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань аграрної 

політики та земельних відносин на 2021 рік. 

 

І. Гришко запропонував додатково до порядку денного включити подані 

обласною державною адміністрацією питання: 

 

7. Про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 

відповідність до Порядку поділу лісів на категорії та виділення особливо 

захисних лісових ділянок по СПЕЦІАЛІЗОВАНОМУ КОМУНАЛЬНОМУ 

ПІДПРИЄМСТВУ "ДОБРОБУТ" на території Сергіївської сільської ради 

Гадяцького району Полтавської області. 

8. Про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 

відповідність до Порядку поділу лісів на категорії та виділення особливо 

захисних лісових ділянок по ЛІЩИНІВСЬКОМУ ПСИХОНЕВРОЛОГІЧНОМУ 

БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ на території Кобеляцького району Полтавської 

області. 

9. Про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 

відповідність до Порядку поділу лісів на категорії та виділення особливо 

захисних лісових ділянок по СТОВ «СКІФ» Котелевського району Полтавської 

області. 

 

В. Капленко запропонував включити до порядку денного комісії розгляд 

питання «Про Звернення депутатів Полтавської обласної ради до Прем’єр-

міністра України Д. Шмигаля та Міністра розвитку економіки, торгівлі та 

сільського господарства України І. Петрашка щодо використання коштів 
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державної підтримки розвитку тваринництва та переробки 

сільськогосподарської продукції. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний. 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

 

І. Гришко запропонував встановити регламент роботи комісії:  

 

- для виступів – до 5 хв.  

- для пропозицій – до 3 хв.  

 

ВИРІШИЛИ: затвердити регламент роботи комісії. 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0 

 

 

І. Гришко повідомив депутатам, що відповідно до рекомендацій з питань 

запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у Полтавській обласній раді, у 

разі наявності у присутніх на засіданні постійної комісії депутатів обласної 

ради конфлікту інтересів при розгляді питань порядку денного, вони мають 

врегулювати його шляхом своєчасного самостійного публічного оголошення 

про це під час засідання. 

 

Відповідно до порядку денного розглядали:  

 

1. Про обрання першого заступника та заступника голови постійної 

комісії обласної ради з питань аграрної політики та земельних відносин. 

 

СЛУХАЛИ: І. Гришка, який вніс пропозицію обрати заступником голови 

постійної комісії Капленка Валерія Ілліча.  

 

ВИРІШИЛИ: обрати заступником голови постійної комісії обласної ради з 

питань аграрної політики та земельних відносин Капленка Валерія Ілліча. 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

 

2. Про обрання секретаря постійної комісії обласної ради з питань 

аграрної політики та земельних відносин. 

 

СЛУХАЛИ: І. Гришка, який вніс пропозицію обрати секретарем постійної 

комісії Тимоху Юрія Олександровича.  
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ВИРІШИЛИ: обрати секретарем постійної комісії обласної ради з питань 

аграрної політики та земельних відносин Тимоху Юрія Олександровича. 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

 

3. Про прийняття земельної ділянки до земель спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ і міст Полтавської області та передачу її в 

постійне користування комунальному підприємству «Кременчуцький обласний 

клінічний шпиталь для ветеранів війни» Полтавської обласної ради. 

 

СЛУХАЛИ: В.Козія, який проінформував депутатів по суті питання. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати прийняття земельної ділянки до земель спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ і міст Полтавської області та передачу її в 

постійне користування комунальному підприємству «Кременчуцький обласний 

клінічний шпиталь для ветеранів війни» Полтавської обласної ради. 

 

2. Внести питання на розгляд сесії обласної ради. Доручити виконавчому 

апарату обласної ради підготувати відповідний проєкт рішення. 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

 

4. Про внесення змін до рішення другого пленарного засідання двадцять 

шостої сесії Полтавської обласної ради сьомого скликання від 25 липня 

2019 року № 1135 «Про надання в оренду ТОВАРИСТВУ З ОБМЕЖЕНОЮ 

ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА ДРУКАРНЯ» земельної 

ділянки, яка перебуває у спільній власності територіальних громад сіл, селищ і 

міст Полтавської області». 

 

СЛУХАЛИ: В.Козія, який проінформував депутатів по суті питання. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати внесення змін до рішення другого пленарного засідання 

двадцять шостої сесії Полтавської обласної ради сьомого скликання від  

25 липня 2019 року № 1135 «Про надання в оренду ТОВАРИСТВУ З 

ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА 

ДРУКАРНЯ» земельної ділянки, яка перебуває у спільній власності 

територіальних громад сіл, селищ і міст Полтавської області в частині зміни 

редакції пункту 1 та 4 цього рішення. 

 

2. Внести питання на розгляд сесії обласної ради. Доручити виконавчому 

апарату обласної ради підготувати відповідний проєкт рішення. 
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Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

 

5. Про звернення Громадської ради при Державному агентстві лісових 

ресурсів України стосовно проекту Державної стратегії управління лісами до 

2035 року. 

 

СЛУХАЛИ: Ю. Рогожинського, який ознайомив депутатів із зверненням 

Громадської ради при Державному агентстві лісових ресурсів України стосовно 

проекту Державної стратегії управління лісами до 2035 року та позицією 

Полтавського обласного управління лісового та мисливського господарства з цього 

питання. 

 

ВИСТУПИЛИ: Є. Греков – висловив свої зауваження щодо проекту Державної 

стратегії управління лісами до 2035 року, наголосив на необхідності її 

доопрацювання, у такому виді, з таким змістом її підтримувати не можна. 

 

І. Гришко – деталізував суть Державної стратегії управління лісами до 

2035 року; зауважив, що, на його думку, вона негативно вплине на управління 

об’єктами лісового господарства; вніс пропозицію Полтавському обласному 

управлінню лісового та мисливського господарства підготувати звернення до 

центральних органів влади щодо необхідності доопрацювання проекту Державної 

стратегії управління лісами до 2035 року в частині висловлених зауважень і 

пропозицій та подати на розгляд чергового засідання комісії.  

 

В.Капленко – задав ряд запитань доповідачу щодо організації управління 

лісовими господарствами, запропонував зробити для депутатів порівняльну 

таблицю, де відобразити існуючу організації управління лісовими 

господарствами і пропозиції Державної стратегії управління лісами до 

2035 року. 

 

ВИРІШИЛИ: доручити Полтавському обласному управлінню лісового та 

мисливського господарства розробити проєкт звернення депутатів Полтавської 

обласної ради до центральних органів влади щодо необхідності доопрацювання 

Державної стратегії управління лісами до 2035 року та відповідну порівняльну 

таблицю і подати на розгляд наступного засідання постійної комісії. 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

 

6. Про план роботи постійної комісії обласної ради з питань аграрної 

політики та земельних відносин на 2021 рік. 
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СЛУХАЛИ: І. Гришка, який ознайомив з проектом плану роботи постійної 

комісії обласної ради з питань аграрної політики та земельних відносин на 

2021 рік. 

 

ВИСТУПИЛИ: В. Капленко – запропонував передбачити у плані роботи 

розгляд питання передачі земель об’єднаним територіальним громадам, а також 

при розгляді питання виплати орендної плати за використання земель 

власникам земельних часток (паїв) у 2020 році запросити інформацію 

Головного управління Державної фіскальної служби у Полтавській області про 

стан сплати податків землекористувачами і залучити до розгляду питання його 

представників. 

 

ВИРІШИЛИ: затвердити план роботи постійної комісії обласної ради з питань 

аграрної політики та земельних відносин на 2021 рік з урахуванням 

висловлених зауважень і пропозицій. 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

 

7. Про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 

відповідність до Порядку поділу лісів на категорії та виділення особливо 

захисних лісових ділянок по СПЕЦІАЛІЗОВАНОМУ КОМУНАЛЬНОМУ 

ПІДПРИЄМСТВУ "ДОБРОБУТ" на території Сергіївської сільської ради 

Гадяцького району Полтавської області. 

 

СЛУХАЛИ: Ю. Рогожинського, який проінформував депутатів. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про погодження клопотання щодо 

приведення існуючого поділу лісів у відповідність до Порядку поділу лісів на 

категорії та виділення особливо захисних лісових ділянок по 

СПЕЦІАЛІЗОВАНОМУ КОМУНАЛЬНОМУ ПІДПРИЄМСТВУ "ДОБРОБУТ" 

на території Сергіївської сільської ради Гадяцького району Полтавської 

області». 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

 

8. Про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 

відповідність до Порядку поділу лісів на категорії та виділення особливо 

захисних лісових ділянок по ЛІЩИНІВСЬКОМУ ПСИХОНЕВРОЛОГІЧНОМУ 

БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ на території Кобеляцького району Полтавської 

області. 

 

СЛУХАЛИ: Ю. Рогожинського, який проінформував депутатів. 
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ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про погодження клопотання щодо 

приведення існуючого поділу лісів у відповідність до Порядку поділу лісів на 

категорії та виділення особливо захисних лісових ділянок по 

ЛІЩИНІВСЬКОМУ ПСИХОНЕВРОЛОГІЧНОМУ БУДИНКУ-ІНТЕРНАТУ на 

території Кобеляцького району Полтавської області». 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

 

 

9. Про погодження клопотання щодо приведення існуючого поділу лісів у 

відповідність до Порядку поділу лісів на категорії та виділення особливо 

захисних лісових ділянок по СТОВ «СКІФ» Котелевського району Полтавської 

області. 

 

СЛУХАЛИ: Ю. Рогожинського, який проінформував депутатів. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати проєкт рішення «Про погодження клопотання щодо 

приведення існуючого поділу лісів у відповідність до Порядку поділу лісів на 

категорії та виділення особливо захисних лісових ділянок по СТОВ «СКІФ» 

Котелевського району Полтавської області». 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0 

 

 

10. Про звернення депутатів Полтавської обласної ради до Прем’єр-

міністра України Д. Шмигаля та Міністра розвитку економіки, торгівлі та 

сільського господарства України І. Петрашка щодо використання коштів 

державної підтримки розвитку тваринництва та переробки 

сільськогосподарської продукції. 

 

СЛУХАЛИ: В. Капленка, який ознайомив присутніх із змістом звернення. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати звернення депутатів Полтавської обласної ради до 

Прем’єр-міністра України Д. Шмигаля та Міністра розвитку економіки, торгівлі 

та сільського господарства України І. Петрашка щодо використання коштів 

державної підтримки розвитку тваринництва та переробки 

сільськогосподарської продукції. та внести його на розгляд сесії обласної ради. 

 

2. Внести питання на розгляд сесії обласної ради. Доручити виконавчому 

апарату обласної ради підготувати відповідний проект рішення. 

 

Голосували: за – 8, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 
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11. Різне. 

 

ВИСТУПИЛИ: В. Капленко – порушив питання передачі лісосмуг на баланс 

органів місцевого самоврядування, відмітив, що відповідний закон діє два роки, 

а лісосмуги не передаються, звернувся до присутніх депутатів підтримати 

рішення щодо виділення коштів на Полтавський аеропорт. 

 

Ю. Рогожинський, Є Греков – висловили своє бачення врегулювання питання 

передачі лісосмуг на баланс органам місцевого самоврядування. 

 

І. Гришко – запропонував Полтавському обласному управлінню лісового та 

мисливського господарства розробити дорожню карту щодо шляхів передачі 

лісосмуг на баланс органів місцевого самоврядування. 

 

 

 

Голова постійної комісії І. ГРИШКО 


